
PROTOKOLL STYREMØTE I NBTF REGION ØST – 05.08.2024 

Sted over Teams 

Tid Mandag 05.08.2024 klokka 18:00 – 20:00 

 

Deltakere: 
o Nestleder Claus Tjelle, Askim IF Bordtennis 

o Styremedlem Camilla QinghuaYu Henriksen, Fokus BTK 

o Styremedlem Andreas Bangsund, Fredrikstad BTK 

o Styremedlem Frank Larsen, Larkollen IL 

o Styremedlem Fredrik Nordsveen Johansen, Fokus BTK 

o Styremedlem Anne Mari Nytrøen, Kobra BTK 

o Leder Øivind Eriksen, HamKam deltok ikke 

 

Agenda: 

1. Økonomi v /Claus 

Ekstra disponent til vår konto. Det haster å få sjekket kontoen i Romerike Sparebank. 

Det kan være Claus/Camilla i tillegg til Øivind. Anne Mari sjekker med banken hvordan vi 

enklest får en ekstra disponent. 

 

Manglende betaling for fjorårets seriespill. Vi må få verifisert at alle klubbene faktisk har 

betalt. Det må sjekkes med banken så fort som mulig. Om det ikke er betalt innen 

20.august 2024, kan man ikke stille i seriespill for kommende sesong.  Camilla ber om 

kvittering, hvis vi ikke får sjekket via konto. 

 

Hvor mye kan vi utbetale i støtte? Vi har fått inn 94000 hittil i år. 

 

2. Orientering angående søknader for tiltak til yngre v/Claus  

• Det er kommet en ny søknad fra Kobra BTK. Søknad fra Kobra innvilges. 

• Fokus ønsker utsettelse på gjennomføring av busstur til neste år. Kan det 

utbetales på forhånd? Utsettelse innvilges med betingelse av gjennomføring 

innen 30.06.2025. Pengene utbetales først når turen er gjennomført og 

rapport innlevert. 

 

3. Arbeidsoppgaver v/Claus 

• Treningssamlinger for yngre, vi kartlegger behovet blant klubbene først. Ikke 

nødvendigvis spisset for de aller beste. Andreas og Frank jobber videre med 

dette. 

• Besøke klubber 

o Andreas fortsetter å følge opp i Østfold 

o Anne Mari kan besøke Hvam/HamKam (Andreas/Fredrik kan være 

med)  

• Kasserer 



o Kasserer fører årsregnskap. Holder styr på reiseregninger, inntekter, 

medlemskap, støtte. Anne Mari sjekker med Øivind hvilket verktøy 

som er benyttet hittil. 

o To i styret skal betale regninger. I dag er det kun Øivind. Vi bryter 

lovnormen ved at det bare er en. Claus og Camilla bør kunne gjøre 

dette nå inntil Øivind er tilbake for fullt.  

o Camilla er vedtatt kasserer for kommende sesong. 

 

4. Orientering seriespill  v Claus 

• Jan Berner administrere yngreserien og en eventuell 6- divisjon i samarbeid 

med Claus. 

• Rostadskipserien og i 5.divisjon: Det er 4 avdelinger i begge divisjoner. Det er 

fullt i Rostadskipserien, men fortsatt mulig å melde se på i 5.div. Alle 

samlerundene i 1. halvdel av sesongen har arrangører. 

• Føring av resultater i Rostadskipserien og i 5.div. . Kan vi fortsatt gjøre det i 

bordtennis.no eller bør vi gå over til å føre i Stupa. Claus innhenter mer 

informasjon fra Ghassan før vi kan ta stilling til det. 

 

5. Styremøter fremover på Teams? Kanskje et julestyremøte på Egon Ski? v Claus 

• Neste styremøte blir på Teams i uke 40/41 når det er kommet inn saker vi skal 

ta opp 

• Julestyremøte en fredag i desember på Egon Ski. Dato avtales i neste 

styremøte. 

 

6. Støtte til klubber som ikke disponerer egne trenere v Øivind 

• Tas opp på neste styremøte 

 

7. Eventuelt 

• Treneroversikt. Det er kommet inn fire svar. Anne Mari videresender svarene 

til Andreas og Camilla. Anne Mari oversetter formularet til engelsk, så bør det 

sendesut på nytt via epost til klubbene. Gruppa avholder et arbeidsmøte 

tirsdag 13.08. kl 18. 

• Forslag om treningssamling for voksne. Tas opp på neste styremøte 

 

Anne Mari, referent 

 

 

 


